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 Członkowie Komisji spotkali się na posiedzeniu w dniu 18 listopada br. Zgodnie zplanem 

pracy przyjęty został protokół z poprzedniego posiedzenia komisji. Kolejny temat posiedzenia 

Komisji to: POLITYKA ZARZADZANIA DŁUGAMI - WYKAZ ZACIAGNIĘTYCH POŻYCZEK I ICH 

ANALIZA. Skarbnik Miasta p.Łukasz Małysz szczegółowo omówił przygotowany temat. 

Odpowiadal na liczne pytania Komisji podsumowując, że przygotowywany projekt budżetu na 

2025 rok jest bardzo ostrożnościowy, problemem niestety jest niska bieżąca płynność 

finansowa. Drugim tematem listopadowego posiedzenia Komisji była: ANALIZA UTRZYMANIA 

ZIELENI MIEJSKIEJ W SZCZEGÓLNOŚCI POD KĄTEM OBSAD, który przygotowała i przedstawiła p. 

Marta Słowik z Referatu Gospodarki Komunalnej. Członkowie Komisji zapoznali się ze 

szczegółowym kosztorysem ofrtowym przygotowanym przez dwie firmy, które w 2024 roku 

wykonywały usługi utrzymania zieleni miejskiej w Wiśle. Ponadto Członkowie Komisji brali udział 

w Posiedzeniu Komisji Połączonych gdzie opiniowano projekty uchwał kierowanych na Sesje 

Rady Miasta. To były najważniejsze tematy którymi zajmowała się Komisja w okresie 

międzysesyjnym.     
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